
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 31. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 433
Hvad mener ministeren, er årsagen til at danske fisk har et indhold af kviksølv
op til 13 gange over miljøkvalitetskravet, og hvad agter ministeren at gøre for
at nedbringe indholdet af kviksølv i danske fisk https://ing.dk/artikel/kviksoelv-
danske-fisk-13-gange-hoejere-end-miljoegraensen-192142?utm_medi-
um=email&utm_source=ing.dk&utm_campaign=tipenven?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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